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Radny Rady Miejskiej w Koszalinie 
Błażej Papiernik

Koszalin, 28.10.2022 r.

Prezydent

Miasta Koszalina

Piotr Jedliński

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dot. pilnej zmiany oznaczenia poziomego 

na rondzie im. Generała S. Maczka.

Z podobną interpelacją zgłaszałem się w maju 2022 roku. Niestety, od tego czasu nic się 

nie zmieniło - nadal mamy do czynienia z wieloma kolizjami, które skutecznie utrudniają życie 

mieszkańcom Osiedla Unii Europejskiej i Osiedla Jamno - Łabusz, jak i innym obywatelom 

Koszalina.

Obecne rozwiązanie związane z oznakowaniem poziomym nie zdało egzaminu. 

Mieszkańcy informują o częstych kolizjach w tym miejscu, które skutkują narażeniem ich życia i 

zdrowia. Z wnioskiem w tej sprawie występowała też Rada Osiedla UE, dostaliśmy jednak 

odpowiedź, że zmiana oznakowania może spowodować wzrost zagrożenia dla pieszych i 

kierowców. Jestem przeciwnego zdania - to właśnie kolizje i wypadki tak częste w tym miejscu 

wynikające m in. ze złego użytkowania ronda są większym zagrożeniem, niż potencjalnie nowe 

rozwiązanie zaproponowane przez Radę Osiedla UE, która propozycję uzgodniła z ekspertami z 

dziedziny ruchu drogowego.

Zwracam się z prośbą o przynajmniej czasową zmianę oznakowania poziomego i 

zweryfikowanie, czy to rozwiązanie (na bazie danych dot. kolizji i wypadków) jest skuteczniejsze. 

Podobne rozwiązanie zostało zastosowane na Rondzie im. Solidarności i uważam, że na rondzie 

im. Generała Maczka również powinno zostać wprowadzone w życie.

z wyrazami szacunku

Błażej Papiernik

Radny Rady Miejskiej w Koszalinie

1 z 2 04.11.2022,09:36



Firefox about:blank

Błażej Papiernik - Radny Rady Miejskiej w Koszalinie 
Biuro Radnego - ul. Zwycięstwa 42/209, 75-070 Koszalin, blazej.papiernik@gmail.com

2 z 2 04.11.2022, 09:36

mailto:blazej.papiernik@gmail.com

